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PROTOKÓŁ NR L/18 

z posiedzenia L zwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

26 kwietnia 2018 r. 

 

Przed rozpoczęciem sesji, Przewodnicząca Rady Miejskiej – P. Elżbieta Piórkowska 

przywitała przedstawicieli Stowarzyszenia „Bądźmy w kontakcie”, które organizuje dzisiaj 

marsz integracyjny z osobami z zespołem Downa i ze spektrum autyzmu. 

Z-ca Burmistrza – P. Aneta Kowalewska poinformowała, że w dniu dzisiejszym, wszystkie 

organizacje, które zajmują się niepełnosprawnością, spotykają ię po to, aby przemaszerować 

przez miasto i przypomnieć, że wśród nas, znajdują się i Ci słabsi, którzy potrzebują wsparcia 

innych. 
 

L sesja Rady Miejskiej 
 

Obrady L zwyczajnej sesji Rady Miejskiej odbyły się w sali konferencyjnej Urzędu 

Miejskiego w Wyszkowie, Aleja Róż 2. 

Obrady sesji Rady Miejskiej rozpoczęły się o godz. 10.10.  

Porządek obrad L sesji Rady Miejskiej radni otrzymali w ustawowym terminie wraz 

z materiałami sesyjnymi i projektami uchwał. 

W posiedzeniu udział wzięło 20 radnych. Jeden radny nieobecny usprawiedliwiony – Pan 

Jan Hryniewicz. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu sesji udział wzięli: 

1) Grzegorz Nowosielski – Burmistrz Wyszkowa; 

2) Aneta Kowalewska – Z-ca Burmistrza Wyszkowa; 

3) Anna Gołębiewska – Sekretarz Gminy; 

4) Dariusz Korczakowski – Skarbnik Gminy; 

5) Sylwia Sendrowicz – Radca Prawny; 

6) Agnieszka Mróz - Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej; 

7) Daniel Bogdan – Prezes Zarządu Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. 

w Wyszkowie; 

8) Ireneusz Mroczek – Prezes Zarządu Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej; 

9) Marek Wiśniewski – Dyrektor Wyszkowskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji; 

10) Marek Siekierski – Prezes Wyszkowskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego; 

11) Mirosław Wysocki – Komendant Straży Miejskiej; 

12) Sławomir Cieślak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych; 

13) Robert Garbarczyk – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa 

i Rolnictwa; 

14) Bożena Czerwińska – Główny Specjalista ds. Obsługi Rady Miejskiej w Wyszkowie; 

15) Sołtysi oraz Przewodniczący Rad Osiedlowych (zgodnie z listą obecności). 
 

Ad. 1. 

Obradom sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady Miejskiej – P. Elżbieta Piórkowska. 

W oparciu o podpisaną przez radnych listę obecności stwierdziła quorum, pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji i uchwał.  
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Następnie przywitała Burmistrza Wyszkowa – P. Grzegorza Nowosielskiego, Z-cę Burmistrza 

– P. Anetę Kowalewską, radnych, sołtysów, kierowników i dyrektorów gminnych jednostek 

organizacyjnych, naczelników, kierowników i pracowników Urzędu, lokalną prasę oraz inne 

osoby przybyłe na posiedzenie sesji.  
 

Ad. 2. 

Przewodnicząca Rady zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś z uprawnionych, obecnych na 

posiedzeniu, chciałby wnieść uwagi bądź propozycje zmian w porządku obrad. 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski zgłosił następujący wniosek: 

 w punkcie 5.8 wprowadzić projekt uchwały „w sprawie przyjęcia Programu wspierania 

mieszkańców Gminy Wyszków w realizacji przedsięwzięć mających na celu ograniczenie 

niskiej emisji na rok 2018”; 

 w punkcie 5.9 wprowadzić projekt uchwały „w sprawie zaciągnięcia pożyczki 

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie”. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie wniosek zgłoszony 

przez Pana Burmistrza. 

W wyniku głosowania jawnego (głosów za – 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), radni przyjęli 

zmiany w porządku obrad. 

Po zmianach, porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad. 

3. Informacje Przewodniczącej Rady. 

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza za marzec 2018 r. 

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) przyjęcia rezygnacji radnego z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej 

w Wyszkowie;  

2) określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na terenie Gminy Wyszków 

w 2018 r.; 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018–2024; 

4) zmian w budżecie Gminy Wyszków na 2018 rok; 

5) zarządzenia wyborów Przewodniczącego i członków Zarządu Osiedla nr 12 utworzonego 

na terenie miasta Wyszków; 

6) zmieniająca uchwałę Nr XLIX/522/18 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 29 marca 

2018 r. w sprawie podziału Gminy Wyszków na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic 

i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu; 

7) podziału Gminy Wyszków na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów, granic 

oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych; 

8) przyjęcia Programu wspierania mieszkańców Gminy Wyszków w realizacji 

przedsięwzięć mających na celu ograniczenie niskiej emisji na rok 2018; 

9) zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w Warszawie. 

6. Sprawozdanie z działalności Wyszkowskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji za 2017 r. 

7. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie na 

lata 2017-2021. Sprawozdanie za rok 2017. 

8. Ocena zasobów pomocy społecznej w Gminie Wyszków za 2017 rok. 
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9. Raport z realizacji działań w ramach Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy 

Wyszków za okres 2016-2017. 

10. Zapytania i wolne wnioski. 

11. Zamknięcie obrad. 
 

Ad. 3. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poinformowała, że protokół z poprzedniej 

sesji Rady Miejskiej został wyłożony w Biurze Rady w dniu 16 kwietnia 2018 r. Następnie 

przekazała podziękowania dla Burmistrza Grzegorza Nowosielskiego, radnych oraz 

mieszkańców od Pana Burmistrza Czerska za udzieloną pomoc finansową przekazaną na 

usuwanie skutków nawałnicy w 2017 r. Poinformowała również o zaproszeniu na jubileusz   

90-lecia OSP Rybno, rocznicę 100-lecia odzyskania Niepodległości oraz Powiatowe Obchody 

Dnia Strażaka, które odbędą się 20 maja 2018 r. w Rybnie. 
 

Ad. 4. 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski przedstawił sprawozdanie z działalności Burmistrza 

Wyszkowa za marzec 2018 r. (załącznik nr 2 do protokołu).  
 

Ad. 5. 

Zgodnie z porządkiem obrad, Rada przystąpiła do rozpatrywania projektów uchwał. 

1)  P. Anna Gołębiewska – Sekretarz Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia rezygnacji radnego z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej 

w Wyszkowie.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię podjętą na wspólnym posiedzeniu 

Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

W dyskusji głos zabrał radny: 

1) Jan Abramczyk. 

Na pytania i wątpliwości, odpowiedzi udzielił: 

1) Radny – Piotr Turek. 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła wyniki głosowania. 

W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. Radny – P. Piotr Turek, nie brał udziału 

w głosowaniu. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 17, przeciw – 0, wstrzym. się – 2), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr L/523/18 w sprawie przyjęcia rezygnacji radnego z funkcji 

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Wyszkowie. 
 

2) P. Robert Garbarczyk– Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej Mieszkalnictwa 

i Rolnictwa przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz 

wykazu kąpielisk na terenie Gminy Wyszków w 2018 r. 
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Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię podjętą na wspólnym posiedzeniu 

Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

W dyskusji głos zabrał radny: 

1) Waldemar Paradowski; 

oraz 

2) Marek Curuł – Sołtys Kamieńczyka. 

Na pytania i wątpliwości, odpowiedzi udzielili: 

1) Naczelnik – Robert Garbarczyk; 

2) Burmistrz – Grzegorz Nowosielski. 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła wyniki głosowania. 

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych.  

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr L/524/18 w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu 

kąpielisk na terenie Gminy Wyszków w 2018 r. 
 

3, 4) Skarbnik - P. Dariusz Korczakowski przedstawił projekt uchwały zmieniający 

uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018 – 2024 oraz projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wyszków na 2018 r. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekty uchwał omawiane były na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej.  

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię podjętą na wspólnym posiedzeniu 

Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Pozytywna opinia dotyczy obydwu projektów uchwał.  

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektami uchwał. 

W dyskusji głos zabrali radni: 

1) Adam Szczerba; 

2) Włodzimierz Gryz. 

Na pytania i wątpliwości, odpowiedzi udzielił: 

1) Skarbnik – Dariusz Korczakowski. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały zmieniający 

uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018 – 2024. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła wyniki głosowania. 

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 
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Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 2), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr L/525/18 zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2018 – 2024. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

zmian w budżecie Gminy Wyszków na 2018 r. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła wyniki głosowania. 

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 17, przeciw – 0, wstrzym. się – 3), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr L/526/18 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wyszków na 

2018 r. 
 

5) P. Anna Gołębiewska – Sekretarz Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

zarządzenia wyborów Przewodniczącego i członków Zarządu Osiedla nr 12 utworzonego 

na terenie miasta Wyszków. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię podjętą na wspólnym posiedzeniu 

Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła wyniki głosowania. 

W głosowaniu wzięło udział 19 radnych.  

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr L/527/18 w sprawie zarządzenia wyborów Przewodniczącego 

i członków Zarządu Osiedla nr 12 utworzonego na terenie miasta Wyszków. 
 

6) P. Anna Gołębiewska – Sekretarz Gminy przedstawiła projekt uchwały zmieniający 

uchwałę Nr XLIX/522/18 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 29 marca 2018 r. w sprawie 

podziału Gminy Wyszków na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby 

radnych wybieranych w każdym okręgu. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię podjętą na wspólnym posiedzeniu 

Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

W dyskusji głos zabrał radny: 

1) Adam Szczerba - radny w trakcie dyskusji zgłosił następujący wniosek formalny: 

„w załączniku do uchwały, przesunąć ul. 3 Maja (od ul. Tadeusza Kościuszki do torów 
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kolejowych) z Okręgu Nr 3 do Okręgu Nr 2, co da po 7 radnych wybieranych w tych 

okręgach”. 

Na pytania i wątpliwości, odpowiedzi udzieliła: 

1) Sekretarz – Anna Gołębiewska. 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie wniosek formalny 

radnego Adama Szczerby: „w załączniku do uchwały, przesunąć ul. 3 Maja (od ul. Tadeusza 

Kościuszki do torów kolejowych) z Okręgu Nr 3 do Okręgu Nr 2, co da po 7 radnych 

wybieranych w tych okręgach”. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła wyniki głosowania. 

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 4, przeciw – 9, wstrzym. się – 7), odrzucili 

powyższy wniosek.  

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła wyniki głosowania. 

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych.  

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 14, przeciw – 5, wstrzym. się – 1), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr L/528/18 zmieniającą uchwałę Nr XLIX/522/18 Rady Miejskiej 

w Wyszkowie z dnia 29 marca 2018 r. w sprawie podziału Gminy Wyszków na okręgi 

wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym 

okręgu. 
 

7) P. Anna Gołębiewska – Sekretarz Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

podziału Gminy Wyszków na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów, granic 

oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały nie był omawiany na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

W dyskusji głos zabrał radny: 

1) Andrzej Piątek. 

Na pytania i wątpliwości, odpowiedzi udzieliła: 

1) Sekretarz – Anna Gołębiewska. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła wyniki głosowania. 

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych.  

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 1), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr L/529/18 w sprawie podziału Gminy Wyszków na stałe obwody 

głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych. 
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8) P. Robert Garbarczyk– Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej Mieszkalnictwa 

i Rolnictwa przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu wspierania 

mieszkańców Gminy Wyszków w realizacji przedsięwzięć mających na celu ograniczenie 

niskiej emisji na rok 2018. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Wojciech Rojek poinformował, że powyższy projekt uchwały został przyjęty do 

wiadomości na wspólnym posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

W dyskusji głos zabrała radna: 

1) Danuta Kukwa. 

Na pytania i wątpliwości, odpowiedzi udzielił: 

1) Naczelnik – Robert Garbarczyk. 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła wyniki głosowania. 

W głosowaniu wzięło udział 19 radnych.  

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr L/530/18 w sprawie przyjęcia Programu wspierania mieszkańców 

Gminy Wyszków w realizacji przedsięwzięć mających na celu ograniczenie niskiej emisji 

na rok 2018. 
 

9) Żaneta Kozak – Naczelnik Wydziału Pozyskiwania Środków Zewnętrznych 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały nie był omawiany na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła wyniki głosowania. 

W głosowaniu wzięło udział 18 radnych. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr L/531/18 w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie. 
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Ad. 6. 

P. Marek Wiśniewski – Dyrektor Wyszkowskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji przedstawił 

Sprawozdanie z działalności Wyszkowskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji za 2017 r. (załącznik 

nr 3 do protokołu). 

Pytania dotyczące przedstawionego sprawozdania zadali radni: 

1) Jan Abramczyk; 

2) Adam Szczerba. 

Na pytania odpowiedzi udzielił: 

1) Dyrektor – Marek Wiśniewski. 
 

Ad. 7. 

P. Agnieszka Mróz – Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawiła Sprawozdanie 

z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie na lata 2017-2021. 

Sprawozdanie za 2017 r. (załącznik nr 4 do protokołu). 

Pytania dotyczące przedstawionego sprawozdania zadał: 

1) Przewodniczący Osiedla Nr 3 – Jerzy Prusinowski. 

Na pytania odpowiedzi udzieliła: 

1) Dyrektor – Agnieszka Mróz. 
 

Ad. 8. 

P. Agnieszka Mróz – Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawiła Ocenę zasobów 

pomocy społecznej w Gminie Wyszków za 2017 r. (załącznik nr 5 do protokołu). 

Pytania dotyczące przedstawionego sprawozdania zadała radna: 

1) Elżbieta Piórkowska. 

Na pytania odpowiedzi udzieliła: 

2) Dyrektor – Agnieszka Mróz. 
 

Ad. 9. 

P. Żaneta Kozak – Naczelnik Wydziału Pozyskiwania Środków Zewnętrznych 

przedstawiła Raport z realizacji działań w ramach Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla 

Gminy Wyszków za okres 2016-2017 (załącznik nr 6 do protokołu). 
 

Ad. 10. 

P. Marek Curuł – Sołtys Kamieńczyka zauważył, że na stronie internetowej Urzędu 

napisano, że Gmina Wyszków wystąpiła z wnioskami o budowę placu zabaw i siłowni w kilku 

miejscowościach. Mimo tego, że w Kamieńczyku jest działka pod taki plac zabaw, mieszkańcy 

przekazali na ten cel fundusz sołecki, a wspólnota środki na budowę ogrodzenia, to 

Kamieńczyk na tej liście się nie znalazł. Uważa, że taki plac jest mieszkańcom bardzo 

potrzebny, ponieważ w Kamieńczyku nie ma biblioteki, nie ma szkoły i nie ma przedszkola. Na 

ostatnim spotkaniu, mieszkańcy mieli obiecane, że taki plac powstanie. Wszyscy są zdziwieni, 

że plac zabaw ma powstać w Loretto i pytają kto tam będzie ćwiczył? P. Curuł wyraził 

nadzieję, że i w Kamieńczyku taki plac powstanie.  

P. Żaneta Kozak – Naczelnik Wydziału Pozyskiwania Środków Zewnętrznych 

poinformowała, że w ramach składanych wniosków, mogły naleźć się te zadania, które były 

kompletnie przygotowane (dokumentacja projektowa, pozwolenia na budowę, itp.). Jeżeli 

chodzi o plac zabaw w Kamieńczyku, to taka dokumentacja jest kompletowana i jeżeli będą 

nowe nabory, to wniosek dla tej miejscowości również zostanie złożony. 



 

 

 

9 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski zauważył, że to nie jest tak, że w Kamieńczyku nie ma 

żadnych urządzeń. Takie urządzenia, na wniosek Rady Sołeckiej, zostały postawione na rynku. 

Nie da się pobudować wszystkich placów zabaw jednocześnie. Burmistrz zapewnił, że 

Kamieńczyk również będzie miał taki plac zabaw.  

P. Marek Curuł podziękował i zaoferował wszelką pomoc ze strony mieszkańców 

Kamieńczyka. 

Radny – P. Krzysztof Sobieski poinformował, że na Placu Miejskim pojawił się baner 

„sprzedam”. Spytał czy to Pan Burmistrz chce sprzedać, czy jakieś nieuregulowane własności? 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski poinformował, że porządkując Plac Miejski, Urząd nie 

domówił się z dwoma właścicielami, mającymi niewielką część Placu Miejskiego. Na tym 

terenie zaprojektowana jest zieleń. Plan zagospodarowania przestrzennego nie pozwala tam 

czegokolwiek budować. Urząd chętnie kupi te działki, ale pod warunkiem, że właściciele 

podadzą rozsądną cenę. Niestety, proponowana do tej pory cena, była dla Gminy za wysoka. 

Radny – P. Włodzimierz Gryz poinformował, że od jakiegoś czasu porusza temat tabliczek 

z nazwami ulic, braku numeracji na budynkach, stojących na mieście budek itp. Były 

przedstawiane wzory, jak to wszystko ma wyglądać. Minął już rok, a Wyszków jak wyglądał, 

tak wygląda. Stoją budki różnego kalibru, nazewnictwo ulic jest niejednolite, numerów na 

budynkach brakuje, a mieszkańcy nie wiedzą, czy mają wieszać numery, czy czekać na jakiś 

jednolity wzór. 

P. Mirosław Piątek – Sołtys Krąg Nowych poinformował, że trzy lata temu, jak został 

Sołtysem, rozmawiał z Burmistrzem o tym, jaka inwestycja jest na wsi potrzebna. W pierwszej 

kolejności potrzeba było wybudować drogę. Jedną z koncepcji była budowa drogi, która 

łączyłaby ubojnię z firmą koparek. Niestety to zadanie nie zostało zrealizowane, ale powstała 

nowa koncepcja, tj. budowa drogi od ubojni do figurki, pod warunkiem, że mieszkańcy wyrażą 

zgodę na wykupienie gruntów przy tej drodze. Niestety w dalszym ciągu ta inwestycja nie 

nabiera żadnego tempa. P. Piątek poinformował, że na ostatnim spotkaniu z Burmistrzem, 

usłyszał, że jak radny z Gulczewa zrezygnuje z budowy oświetlenia, to droga w Kręgach 

zostanie wybudowana (grunty zostaną wykupione i zostanie zrobiony projekt). Ostatnią 

inwestycją w Kręgach, była budowa wodociągu, jeszcze wtedy kiedy P. Piątek był radnym. 

Uważa, że cierpliwość ma swoje granice. Stwierdził, że w Wyszkowie jest wiele inwestycji, 

gdzie zrzuca się dobrą nawierzchnię, czy dobry chodnik i robi się następne. Mieszkańcy Krąg 

nie mają wygórowanych potrzeb, oczekują podstawowej inwestycji, jaką jest wybudowanie 

drogi. Zwraca się więc do Rady, aby znalazła w tym roku środki chociaż na wykup gruntów 

i na projekt tej drogi. Zasugerował, że może i tu warto zawalczyć o głosy wyborców. Dodał, że 

nie chciałby, aby budowa drogi w Kręgach odbywała się tak samo, jak w Sitnie.  

Radny – P. Adam Szczerba spytał, jaki jest status prac nad ulicą Lipową? Miała tam zostać 

wprowadzona zmiana organizacji ruchu. 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski poinformował, że Urząd pracuje nad tym tematem. 

Okazało się, że projekt należy poprawić, ponieważ projektant nie uwzględnił drzew do 

wycinki. Zaproponowano również zmianę organizacji ruchu, idącą w tym kierunku, aby po 

istniejącym odcinku ulicy Lipowej nie było ruchu. 

P. Mirosław Piątek – Sołtys Krąg Nowych spytał, czy Rada poprze budowę drogi w Kręgach 

i pomoże znaleźć środki na tę inwestycję? 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska zapewniła, że wniosek Pana Sołtysa Rada 

weźmie pod uwagę. 
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Radny – P. Jan Abramczyk spytał, co się dzieje z kładką przy moście? Uważa, że postęp 

robót przy tej kładce jest niepokojący. Spytał, czy prace wykonywane są zgodnie 

z harmonogramem i czy będą dotrzymane terminy umowne zakończenia tej inwestycji? 

P. Abramczyk spytał również o prace na stadionie. 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski poinformował, że jeśli chodzi o kładkę, to Urząd nie 

ma jeszcze pozwolenia na budowę i dlatego firma nie wchodzi na część główną. Wykonuje na 

razie tylko te roboty, które objęte są zgłoszeniem. Pozwolenie na budowę czeka na podpisanie 

u Wojewody. Jeżeli chodzi o boisko na stadionie, to nie było jeszcze technicznego odbioru 

końcowego.  

P. Wojciech Chodkowski – Przewodniczący Osiedla Nr 7 poinformował, że 8 maja 

o godz. 17°° w Sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego odbędzie się zebranie mieszkańców 

Osiedla Nr 7, na które zaprasza wszystkich radnych. 

Radny – P. Sławomir Wróbel w imieniu Nadbużańskiego Stowarzyszenia Przyjaciół 

Gulczewa, zaprosił wszystkich na „Dzień Konia w Gulczewie”, który odbędzie się w sobotę 

26 maja o godz. 11°°. 

Radny – P. Włodzimierz Gryz spytał, czy dostanie odpowiedź w sprawie numeracji 

budynków? Czy mieszkańcy mogą zawieszać numery, czy muszą czekać na jakiś ujednolicony 

wzór? Na początku roku były przedstawiane jakieś wzory numerów, wzory nazw ulic, budek. 

Teraz nic nie wiadomo. 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski poinformował, że z tego co pamięta, to te sprawy 

zostały już uregulowane, ale sprawdzi i udzieli radnemu odpowiedzi na piśmie. 
 

Ad. 11. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska podziękowała wszystkim za przybycie 

i udział w obradach sesji i o godzinie 12.10 uznając porządek obrad L zwyczajnej Sesji Rady 

Miejskiej za wyczerpany, dokonała zamknięcia obrad.  

 
Protokołowała        Przewodnicząca Rady 

Bożena Czerwińska       Elżbieta Piórkowska 


